
 

K . A . V .  A l c u i n u s  o p  I n t e r n e t :  h t t p : / / w w w . a l c u i n u s . d e  
E - m a i l :  b e s t u u r @ a l c u i n u s . d e  

Notulen Algemene Ledenvergadering van K.A.V. Alcuinus d.d. 22 april 2001 in het 
Studentenzentrum der KHG te Aken 

 
Aanwezig: Roland Schmetz, Wendy Robben, Rob Oligschlaeger, Luc Hamers, Johan Gehlen, Luuk Duisings, Rob 
Krewinkel, Roy Dolmans, Mechelke Hamers, Patrick Loijens, Bart van den Esschert, Nathalie van Aken, Pjotr 
Botterweck, Luana Habets, Carina Ramakers. 
Afgemeld: Erik Verschuren. 
 

1. Opening    
Roland Schmetz opent om 19.00 uur de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Over het aanwezig zijn van 
Nathalie moet per hand opsteking worden gestemd. Dit wordt unaniem aangenomen. Er wordt verzocht de handy´s 
s.v.p. uit te zetten. 

2. Vaststellen definitieve agenda 
In de agenda worden enkele punten aangepast en ziet er als volgt uit: 
1. Opening 
2. Vaststellen definitieve agenda 
3. Notulen van de Algemene Ledenvergadering d.d. 15 Oktober 2000 
4. Ingekomen stukken 
5. Bestuursmededelingen 
6. a. financieel overzicht 
      b. verslag kascontrollecommissie 
      c. benoeming nieuwe kascontrollecommissie 
7. Semesterverslagen van de diverse commissies 
8. Bestuursverkiezing 
9. Samenstellen van de commissies 
10. Rondvraag 
11. Uitdelen attenties 
12. Sluiting 
 

3. Notulen van de Algemene Ledenvergadering d.d. 15 Oktober 2000 
De verslagen van de ACCIE en de voorlichtingscommissie zijn de verslagen van de vorige ALV. Deze 
moeten vervangen worden door de goede verslagen. 
De notulen worden met deze veranderingen aangenomen. 
 

4. Ingekomen stukken 
Er zijn geen voor de ALV relevante ingekomen stukken. 
 
 

5. Bestuursmededelingen 

• De ‘vergadering’ over de vrienden van Alcuinus is niet doorgegaan. Er zou gepraat worden over een 
huishoudelijk reglement voor de vrienden van Alcuinus, maar deze is door allerlei omstandigheden 
niet doorgegaan. Ook willen we gaan kijken of we niet een uitzonderingsregel kunnen maken, zodat 
mensen die niet meer aan de TH kunnen studeren, doordat ze bv. naar de FH gaan, toch nog lid 
kunnen blijven. Hiervoor zal een verandering van de statuten of het huishoudelijk reglement nodig zijn. 
Eventueel zou deze verandering al kunnen bestaan uit het toevoegen van een zin: 
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“Personen die al een jaar of meer lid waren van K.A.V. Alcuinus en vanwege welke reden dan ook niet 
meer verder mogen studeren aan de RWTH en wisselen naar de FH te Aken, mogen lid blijven met 
alle rechten en plichten van lid.” 
Er zal precies uitgezocht worden hoe en wat we zullen aanpassen. Ook zal er hierover met de             
Oudherenbond gesproken moeten worden. 

Johan Gehlen meent dat het enige wat echt statuten gebonden is, is het bestuur. De rest kun je via het 
huishoudelijk reglement aanpassen. Roland Schmetz legt uit, dat dit die zaken zijn die nog uitgezocht 
moeten worden en dat daarom de volgende ALV een plan gepresenteerd zal worden. 
 
• Er is een nieuwe rekening geopend bij de ABN-AMRO. We hebben nu bij de ABN-AMRO een spaar- 

en een lopende rekening. Dit vanwegen een service probleem bij de ING. De ING rekening blijft nog 
even aan voor eventuele dingen die nog lopen. 

• Er is nog steeds een probleem met de stichtingsvertegenwoordigers. Deze waren Luc Hamers en 
Roland Schmetz. Luc is dit al heel lang en moet er nu mee stoppen. Roland moet er mee stoppen, 
aangezien hij geen lid meer is. Luc kan dit nog een semester doen om de ‘nieuwe’ te helpen en zal er 
dan mee ophouden. Meldt er zich iemand om dit te doen? Roy Dolmans meldt zich. Dus vanaf nu zijn 
Roy en Luc de stichtingsvertegenwoordigers. 

• De BATA444-race gaat vanwege de MKZ-krisis niet door. We krijgen een gedeelte van het 
inschrijfgeld terug. We weten alleen nog niet hoeveel. Iedereen die vandaag aanwezig is en al had 
betaald, krijgt vandaag zijn geld terug. Volgens Johan Gehlen krijgen we van het inschrijfgeld fl.25,00 
tot fl.100,00 niet terug. 

• Er zijn een aantal mensen naar de Deutsch-Niederländische Gesellschaft geweest. Dit is een 
vereniging die eigenlijk hetzelfde doet als wij, de belangen tussen Nederlanders en Duitsers 
behartigen. Iedereen die hierin interesse heeft kan zich melden. 

• Er komt een Nederlands vlaggetje op de RWTH-pagina. Hieronder komt dan ons voorlichtingsboekje 
en een link naar ons. 

• We hoeven niemand zich te laten bezig houden met het behoud van leden. Iedereen is daar in zekere 
zin zelf verantwoordelijk voor. 

 
 
Bart van den Esschert komt binnen. 
 

 

6. a. Financieel overzicht 
Het overzicht is duidelijk. 

6. b. Verslag kascontrollecommissie 
De kas is goed bevonden. 
Roland ontslaat ze uit hun functie. 

6. c. Benoeming nieuwe kascontrollecommissie 
Luuk Duisings en Bart van den Esschert stellen zich weer beschikbaar. Zij worden unaniem 
aangenomen. 
 
 

7. Semesterverslagen van de diverse commissies 
ACCIE: 
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In de ACCIE zaten het afgelopen Semester: Dave Botterweck, Luuk Duisings, Johan Gehlen, Luana 
Habets (nieuw), Rob Krewinkel, Patrick Loijens, Rob Oligschlaeger. 
Er waren dit semester 9 verschillende activiteiten, de eerste was het karten in Eschweiler, georganiseerd 
door Dave. Hier hebben vrij veel Erstsemesters en een paar leden die je normaal niet zo snel ziet aan 
mee gedaan(16 man).  
Daarna kwam het Lasergamen in Valkenburg, gecombineerd met  het Semesterdiner. Ook  hier was een 
goede opkomst, vooral ook van de Erstsemesters (24 man, Rob O.).  
De volgende activiteit was de traditionele Feuerzangenbowle, vrij veel mensen zijn wel naar de film 
gegaan, maar hebben de afterparty bij Johan gemist (10 deelnemers, Johan).  
De volgende activiteit was de Mad Sint Party bij Roland. Ook deze was geslaagd, zeker als je kijkt naar 
de opkomst en het enthousiasme van de deelnemers, o.a. bij het veroorzaken van troep (18 deelnemers 
Rob K., Roland).  
Er was ook nog een semi-activiteit,  het bezoek aan de kerstmarkt in Düsseldorf (4 deelnemers, Johan). 
 Luana had in de eerste week van dit jaar nog schaatsen in Maastricht georganiseerd met aansluitend 
een kroegentocht(je) (8 deelnemers).  
Het troeftoernooi, georganiseerd door Johan kon ook op grote belangstelling rekenen en leverde 
onverwachte winnaars op (Patrick, Dave) (12 deelnemers). 
De laatste activiteit dit semester was het biljarten (Dave). Verder zijn de verenigingsavonden ook gewoon 
doorgegaan en blijven ze goed bezocht, al is het de tendens om steeds later te komen, wat soms voor 
problemen zorgt. 
 
Actueel: 
De commissie bestond het afgelopen Semester uit: Wendy Robben (coördinator), Johan Gehlen en Rob 
Krewinkel. 
Het afgelopen Semester zijn er 3 uitgave’s van de Alcuinus Actueel verschenen (december 2000, februari 
en april 2001). De december-uitgave bestond uit 20 pagina’s. Deze verscheen officieel een week te laat 
(in verband met de Mad Sint Party), maar werd uiteindelijk zelfs pas rond de feestdagen verstuurd. De 
februari-uitgave bestond uit slechts 8 pagina’s, veroorzaakt door een ernstig tijdgebrek van vooral Wendy 
(voorbereiding excursie). Het kopiëren en de verzending zijn vanaf deze uitgave in de hand van Johan 
overgegaan. De april-uitgave bestond ook uit 8 pagina’s. Deze is in zijn geheel door Johan en Rob 
gemaakt. 
 
Cijfers:  Activitas post  25 lezers 
  Activitas e-mail 8 
  Abonnees post 6 
  Abonnees e-mail 21 
  Stichting  3 
  Ereleden post  11 
  Ereleden e-mail 2 
 
In totaal dus een lezerskring van 76 personen. En dan zijn er natuurlijk nog de mensen die via onze 
homepage de Actueel lezen. Hiervan zijn geen precieze getallen bekend. 
 
Voorlichtingscommissie:  
De commissie bestond dit semester uit Wendy Robben, Mechelke Hamers, Roland Schmetz, Bart van 
den Esschert en Luc Hamers. 
We zijn dit jaar maar op 4 scholen voor een voorlichting, op Bernardinus, Sintermeerten, Rombouts en 
Sancta Maria geweest. Bij die laatste bleek dat zowel Alcuinus als ook Hollandia uitgenodigd waren, door 
een foutje van de decanen. Hier hebben wij het verhaal gehouden en heeft Hollandia een paar 
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oeroude dia’s laten zien. Vanaf volgend jaar zullen de uitnodigingen voor de voorlichtingen naar de 
Studienberatung gaan, waardoor zoiets niet meer kan gebeuren. Verder zijn we dit semester voor het 
eerst op een studiemarkt op het Graaf Huyn College in Geleen geweest. 
We zijn met een paar mensen gaan eten met de Nederlandse consul in Aken en dhr. Loggen van de 
Studienberatung. Hier hebben we gesproken over de problemen bij het werven van Nederlandse 
scholieren. Er werd nagedacht over bijv. televisiespotjes op L1, maar dit bleek achteraf waanzinnig duur 
te zijn. Verder hebben we over van alles en nog wat gesproken. Zo zullen we in de toekomst bij 
alles wat we voor de voorlichting doen op financiële steun van de consul kunnen rekenen. 
In januari is er een groep scholieren van het Sophianum in Gulpen in Aken geweest. Naast een 
rondleiding hebben zij nog een college op de Tag der Chemie bezocht en ´s middags een presentatie in 
de Zentrale Studienberatung. Helaas bleken de meeste leerlingen alleen maar meegekomen te zijn om zo 
een dag niet naar school te hoeven gaan, waardoor hun interesse niet echt motiverend was.  
Volgend semester staat er van alles op het programma. Zo is er op donderdag 3 mei een rondleiding, 
waarvoor ik ook iedereen wil oproepen hieraan deel te nemen. Dit zal de laatste keer zijn dat we dit aan 
het einde van het schooljaar doen, vanaf het volgende schooljaar zullen we deze in oktober/november 
gaan doen, omdat dan de meeste scholieren zich voor hun toekomstige studie interesseren.  Verder 
zullen we ook dit jaar weer naar de Studiebeurs in Utrecht gaan, waar we deze keer van het WZL een 
machine meenemen, die de handtekening van bezoekers vergroot en in een plastic plaatje graveert. Op 
25 augustus zal de RWTH Science Truck op de markt in Maastricht staan Hier zullen ook verschillende 
mensen van Alcuinus aanwezig zijn. We moeten in het komende semester ook weer ons boekje 
vernieuwen en nieuw laten drukken. 
Aangezien ook het komende semester weer veel te doen is, wil Luc iedereen oproepen, eens over een 
commissielidmaatschap na te denken, omdat dan het werk over meer schouders verdeeld wordt en zo 
niet een paar mensen heel veel werk moeten doen. 
 
Internetcommissie: 
De commissie bestond uit Dave Botterweck, Wendy Robben, Roy Dolmans en Luc Hamers. 
Dit semester is er vooral geprobeerd om de pagina actueel te houden en nieuwe informatie binnen de 
vereniging snel op de pagina te krijgen. Zo zijn vooral de hoofdpagina en de activiteitenpagina regelmatig 
bijgewerkt. 
Sinds vanmiddag is de pagina in een geheel vernieuwde lay-out te bewonderen. Een van de belangrijkste 
veranderingen is de nieuwe afdeling “vereniging”, waar naast een bestuurspagina voor elke commissie 
en werkgroep een eigen afdeling is. Nu staan hier alleen maar de namen van de bestuurs- en 
commissieleden, in toekomst zal dit gedeelte gebruikt worden om de informatie naar de leden te 
verbeteren. Zo zal er geïnformeerd worden waar en wanneer vergaderingen zijn en waarmee bestuur en 
commissies op het moment bezig zijn. Verder zijn er vele kleine veranderingen, zo zijn nu bijna alle 
pagina’s HTML-4-conform, waardoor de pagina met praktisch alle browsers bekeken kan 
worden en zijn de scripten die voor de navigatiebalken zorgen verbetert. Mochten er problemen zijn met 
bepaalde pagina’s of zijn er ideeën, hoe wat het geheel verder kunnen verbeteren, dan staat de 
commissie open voor suggesties. Tot slot wil Luc zoals gebruikelijk een oproep doen voor nieuwe 
commissieleden. Het is geen probleem als je nog geen ervaring met HTML hebt, dat leren we je 
wel. 
 
 
Pauze: 20.00 uur 
Luana Habets komt binnen. 
Vervolg: 20.20 uur 
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8. Bestuursverkiezing 
Roland moet aftreden als voorzitter. Wie meldt zich als kandidaat voor voorzitter? Wendy Robben en Roy 
Dolmans melden zich. Aangezien beide assessor zijn, zal daarna uiteraard voor assessor gestemd 
moeten worden. Beiden zullen nu vertellen, waarom zij voorzitter willen worden. 
Wendy zegt dat ze na zolang in het bestuur te zijn ook best in staat is voorzitter te zijn. Het is dan wel 
eigenlijk maar voor een semester, maar ze is nog tot de volgende zomer in Aken en het is dus ook geen 
probleem om dan zo lang voorzitter te zijn. 
Roy zegt dat hij zo lang mogelijk voorzitter wil zijn. Zijn Diplom duurt nog wel een paar jaar. Roy denkt dat 
hij het wel kan. Hij is begonnen in een commissie, daarna commissievoorzitter toen assessor en nu 
voorzitter. 
 
Roy : 4 
Wendy: 6 
Onth. :  3 
Wendy is de nieuwe voorzitter. 
Ze bedankt de ALV voor haar vertrouwen. 
 
Rob Krewinkel meldt zich voor de post assessor. 
Voor : 10 
Tegen : 2 
Onth. : 1 
Rob wordt aangenomen als de nieuwe assessor. 
 

9. Samenstellen van de commissies 
Accie: 
Luuk Duisings stapt uit de commissie. 
 
 
Actueel: 
Wendy trekt zich terug uit de commissie. Dan is ze eigenlijk nog maar een werkgroep. Ze roept iedereen 
op die lid wil worden van een commissie, dat ze dan lid moeten worden van de Actueelcomm. 
 
Internetcommissie: 
Blijft gelijk. 
 
Voorlichtingscommissie: 
Nieuwe leden: Carina en Luana. 
 
 
Fotowerkgroep: 
Blijft gelijk. 
 
Bij de eerst volgende bestuursvergadering zijn natuurlijk alle coördinatoren van harte uitgenodigd. 
 

10. Rondvraag 

Rob Krewinkel vraagt hoe het nu zit met die verzekeringspolis. Deze zou in de Actueel komen. Johan 
Gehlen zegt dat dit teveel is. De officiële uitreksels liggen bij Johan en Patrick Loijens. 
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Rob Krewinkel vraagt of we nog wat gehoord hebben van die studentenvereniging uit Zwolle. Hier hebben 
we niks meer van gehoord. 
Patrick Loijens zegt nog eens dat we dus een nieuwe rekening bij de ABN-AMRO hebben. De oude 
acceptgiro’s met het oude postbusadres zijn nog bruikbaar tot oktober. Roland Schmetz zegt dat we dan 
toch moeten stemmen over de contributie in Euro’s. 
Luuk Duisings wenst de nieuwe voorzitster en Rob succes. Hij vindt het jammer dat er communicatie 
problemen zijn binnen de vereniging en dan vooral vanwege het uitstapje naar Luxemburg en dat hij 
daarom uit de ACCIE is gestapt. 
Rob Oligschlaeger wenst het nieuwe bestuur succes. Hij bedankt Roland, die toch een nieuwe periode 
ingeluid heeft en hoopt dat hij in de toekomst blijft. Verder wil hij nog even kwijt dat op 2 mei om 18.30 uur 
in Pontgarten het semesterdiner plaats vindt. 
Johan Gehlen hoopt dat hij Pjotr Botterweck bij de Actueel krijgt. 
Bart van den Esschert wenst het nieuwe bestuur succes en bedankt Roland. 
Roland Schmetz wenst het bestuur succes en hoopt dat zij net zoveel bereiken als hij heeft geprobeerd 
te bereiken. De commissies draaiende  houden is prioriteit. 
Luana Habets en Carina Ramakers sluiten zich aan bij wat Rob Oligschlaeger gezegd heeft. 
Luc Hamers bedankt Roland. Hij heeft het niet zo slecht gedaan als Luc verwacht had. Hij is van etter 
naar enigszins kapabele voorzitter gegaan. 
Nathalie van Aken wenst het bestuur succes. 
Mechelke Hamers wenst Wendy en Rob succes en bedankt Roland. 
Roy Dolmans heet Rob welkom en zal Roland missen. Hij vraagt hoe dat nu gaat aangezien Wendy 
tweede notulist was. Luana meldt zich hiervoor. Verder wenst Roy ‘ons zelf’ succes. 
Wendy Robben bedankt Roland voor al het werk en heet Rob welkom in het bestuur. Verder wenst ze 
alle commissies, werkgroepen, leden enz. succes. 
Wendy deelt de nieuwe ledenlijsten uit. 
 
 
11. Uitdelen attenties 
Carina Ramakers en Luana Habets krijgen hun bul overhandigd. 
 

12. Sluiting 
Wendy Robben sluit de vergadering om 21.05 uur. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
R. Dolmans (praeses)        R. Krewinkel (abactis) 


